
 
 

Styrelsemöte 4-2020 
 

När: tisdagen den 28 april 2020 
Plats: Grillplatsen norra gaveln vid Tvetgatan 197  
 
Närvarande: 
Ordinarie 
Lars-Erik Olofsson, ordförande 
Olof Lewin, vice ordf 
Bettina Öster Tunberg, Kungälvsbostäder 
Gabriel Jungestrand 
Carola Brun, brf 
 
Suppelanter 
Gudrun Larsson 
Lars Malmgren 
Mattias Anderström 
 
Övriga: 
Björn Askenbäck adjungerad sekr 
Goran Somodji 
 
 Frånvarande: 
Kenneth Åman, Kungälvsbostäder 
 

Dagordning: 
 
§ 1: Mötets öppnande 
Leo hälsar alla välkomna.  
 
§ 2: Val av justerare – Lars Malmgren 
 
§ 3: Föregående protokoll – inga kommentarer 
 
§ 4: Rapporter/skrivelser  
 
Styrelsen har tittat på en totallösning där TV basutbud och bredband ingår i ett avtal. 
Offerter har inkommit från IP-only och Com Hem. Styrelsen återkommer med ett beslut  
vilken operatör som Gabriel tar fram med för- och nackdelar med och ekonomiska aspekterna.  
 
§ 5: Ekonomi 
Handlingar är inlagda till HSB och godkända av revisor (Bovision) Ekonomin är i balans och god 



 
 
§ 6: Styrelsens arbetsuppgifter 

o Grönområden - Gudrun och Mattias: inget att rapportera 
o Planteringar – Gudrun och Carola: Ormbacken ängsmark 
o Lekplatser – Kattis och Gabriel: inget att rapptera  
o Parkerings och gångytor – Olof och Lars: inget att rapportera 
o Allmän ordning – Leo och Bettina: Inget att rapportera 

 
 
§ 7: Arbeten pågående 
Rengöra murar..  
Se över lekplatser och måla det som behövs.  
Alla utsatta trädgårdsmöbler tvättas och eventuellt målas.  
Backen vid Ormbacken görs om till ängsmark 
 
§ 8: Planerade arbeten 
Bredning av nedfart vid södra p-plats. Staket och plattor läggs 
Norra lekplatsen byggs om med bortforsling av sand till plastgräs 
 
§ 9: Övriga frågor 
Styrelsen godkände inköp av ny portal för hemsida  
Ordförande på Brf Fridhem tar med sig offerter från ComHem och IP-only till deras styrelsemöte.  
Angående HLR hjärtstartare så bordlades frågan till förmån till fortsatt utbildning i HLR där 
Lullan Backman tillfrågas för utbildning för intresserade.   
 
Styrelsemöte 3 har ställds in på grund av Covid-19 
 
 
§ 10: Kommande möte:  
Årstämman flyttas till september 2020? 
 
§ 11: Avslutning.  
Ordförande tackar alla för dagens möte.  
 
 
Vid protokollet: 
 
……………………………………………………………….. 
 Adj, Björn Askenbäck 
 
Justerare: 
 
…………………………………………………………………                         
Lars Erik Olofsson, ordförande                                                                            
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
…………………………………………………………….…… 
Lars Malmgren, justerare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


